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Dato:    Tirsdag 25.03.2025  17.00-20.00 
 
Sted:   Teams / Ullevål Stadion møterom 1026/&Teams 
  
Innkalt av:  Pål 
 
Referent:  Pål 
 
På Ullevål: Dagfinn Loen, Elin Ingvaldsen, Petter J Moe og Pål Trulsen 
 

På Teams: Ståle Rian, Kjetil West, Bettina H. Nordbye, Ingeborg Forbregd, Kjell Bjørseth, Kjell Birger Øysæd, Thomas 
Løvold 

 
 
Fravær:   

 
 

Sak.nr.  Action Hvem Når 

Sak nr. 1 
Godkjenning av møtereferat fra 02.02.2925 
 
 

 
Kjell Bjørseth var tilstede på Ullevål og ikke både på Teams 
og Ullevål 
 

 
 

 

Sak nr. 2 
Godkjenning av dagsorden/sakslisten 

 
Ingen kommentarer 
Inhabilitet meldes underveis hvis nødvendig 
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Sak. 3 Forbundstinget/Konstituering 
Forbundstinget 2025 holdes Digitalt 22. Juni 2025 
Kl. 10.00 – 15.00 fra Ullevål Stadion. 
De fra styret som ønsker å delta fysisk gir beskjed 
om det. 
 
 

 
 
Invitasjon med påmelding og fullmaktsskjema er sendt 
klubbene 12. Mars 2025 
Forslagsfrist til endringer av statutter eller lover 22. skal 
være inne innen 22. Mai 
Komplette ting papirer sendes klubber senest 8. Juni  
 
Styret lager Årsberretning. Dagfinn starter og sender til de 
som skal bidra 
 
Regnskap for 2024 sendes til Revisor 
 
Forslag til budsjett legges frem på neste styremøte 29. April 
 
Program for tinget på neste styremøte 29. April 
 
System for votering lages  
 
Dagfinn, Kjetil og Kjell er på valg. 

 
 
Pål 
 
 
 
Pål 
 
Dagfinn 
 
 
Bettina 
 
Bettina/Pål 
 
 
 
Petter 

 

Sak.  4 Økonomi 
Regnskapet godkjent av styret og oversendes 
Revisor. 
Regnskapet for 2024 viser et overskudd på ca.  
kr. 107.000 etter avskrivninger. 

 
 
 
Satt av ca. kr. 450.000.- til OL kval og fremtidige mesterskap 
 

 
Bettina 
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Sak 5 Sportslig 

• Utkast til Utøverkontraket er ferdig men 
skal sjekkes opp mot Rapporten 
Toppidrettens tilstand fra Deloitte før den 
sendes til utøverne. 

 

• Damelaget kvalifiserte seg ikke til OL 

• Må igjennom OL kval i Kelowna i Desember. 
 

• Herrelaget må komme foran Tsjekkia og 
holde Japan og Korea bak seg for å komme 
til OL. 

 

• Mixed Dbl. har gode sjanser etter bronse i 
fjor. 

 
Møte med utøverne gjøres på OLT samlingen på Gran 
Canaria i Mai. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Sak 6 Rekruttering og klubbutvikling 
 
Aktiviteten for Kids og Yngre Junior på vei oppover 
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NM Junior i Oppdal hadde 10 lag og en del Kids 
deltok også 
 
Jr.samling i Østersund i palmehelgen. Ser ut til å bli 
ca 20 stk. fra Norge som deltar. Deltagere fra 
Tr.heim, Oppdal og 2 fra Bergen. 
NCF dekker utgifter til mat. Ingen kostnader til 
overnatting da de skal bo på skole. 
Noe tilskudd til Bergen utøverne pga lang og 
kostbar reise. 
 
 
 

 
 
 
En undersøkelse lages i etterkant til leder og trener for å 
høre om ønsker om neste sesongs samlinger. Ønsker de 
nasjonale samlinger eller regionale.  
Hva foretrekker de for de eldre juniorene. 
 
 
 
Lage forlag til innretning for støtte til Jr. curling for neste 
sesong til neste styremøte 
 
Turneringsveiledning under utarbeidelse 

 
 
 
Petter 
 
 
 
 
 
 
Petter 
 
 
Kjetil/Petter 

Sak 7 Marked og sponsorarbeid 
Ingen nyheter. 
Dagfinn, Ståle og Kjetil har gjort en ringerunde til 
aktuelle samarbeidspartnere, men ingen napp. 

 
 
Møte med NPG 8. April 

 
 
Dagfinn /Pål 

 

Sak 8 Ungdomsutvalget 
Ingen nyheter 

 
Ingen utdeling av årets ilsjel pga digitalt ting. 
Mandat for ungdomsutvalget snart ferdig 

 
 
Petter 

 

Sak 9 Streaming 
Kjetil informerte om status etter streaming fra NM 
Damer og Herrer 

 
Gode tilbakemeldinger for WC og CurlingChannel. 
Ca 1800 streams 

 
Kjetil 
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Kostnad: ca. 10.000.- pr. bane.  NCF dekker kr. 5.000.- som 
blir trukket fra turneringstilskuddet. 
 
 
 

 
 

Sak 10 World Curling 
Open meeting i Cortina under VM Junior 
Dagfinn deltar 

 
Informasjon om regelendringer og diskusjon om 
kvalifiseringssystem til VM og spillesystem i VM. 
16 lag/18 lag, hvor mange fra hver zone. 

 
 
 
 

 

Sak. 11 Anlegg 
Stord  4 baner på indre bane 
 
Bygdøy:  REMA vi bygge butikk på tomten og lage 
nye curlingbaner i kjeller 

 
Under bygging, ferdig i høst. De prøver å hente inn penger 
til utstyr. 
REMA sjekker med stiftelsen og Bygdøy Vel. 

 
 

 

Sak. 12 Strategiplan 
Per Vestli fasiliterte møtet og det er laget et utkast 
til ny strategiplan som er tenkt sendt klubbene 
etter neste styremøte 
 

 
Dagfinn sammenstiller strategiplanen i en one-pager og 
sender til styret. Kortfattet SWOT lages og inkluderes. 

 
Dagfinn 

 

Sak 13 Eventuelt 
NCF sendte inn forslag om støtteordning til 
Internasjonale mesterskap. 

 
Idrettsstyret støttet ikke forslaget og mente det var for lite 
konkret. 
Dagfinn vurderer å konkretisere forslaget frem mot NIF 
tinget 

 
 
Dagfinn 
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NESTE  MØTE  29. April  kl. 19.00 – 21.00  Hovedvekt på Tingpapirer 
 
Forberedelses møte til Tinget:  27. Mai  kl. 17.00 – 20.00 
 
 
 
Dagfinn Loen  Kjetil West     Bettina H Nordbye      Ståle Rian                Elin Ingvaldsen           Kjell Bjørseth     Ingeborg Forbregd            

  

    President               Visepresident                Styremedlem  Styremedlem              Styremedlem               Styremedlem            Styremedlem         


